

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin



"الاتحادية للضرائب" تعلن عن تسجيل ملكية فكرية لباقة "موفق" في خطوة تُعزّز جهودها في تحسين كفاءة الأعمال

أعلنت الهيئة الاتحادية للضرائب، وضمن مشاركتها في شهر الابتكار (الإمارات ابتكر 2025) عن تسجيل ملكية فكرية لباقة "موفق"، التي تم تطويرها خصيصاً لدعم الشركات الصغيرة والمتوسطة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

FTA strengthens business efficiency with intellectual property registration of 'Muwafaq' package

As part of its participation in Innovation Month (UAE Innovates 2025), the Federal Tax Authority (FTA) has announced the intellectual property registration of the "Muwafaq" package, which has been specifically developed to support small and medium-sized enterprises (SMEs), in the United Arab Emirates.

To read the press release, click here

خالد البستاني: فوز "الاتحادية للضرائب" بجائزة "تصفير البيروقراطية الحكومية" حافز لتقديم خدمات أسرع وأسهل وبكفاءة عالية

أكد سعادة خالد علي البستاني مدير عام الهيئة الاتحادية للضرائب أن تكريم صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي "رعاه الله" للهيئة الاتحادية للضرائب بفوزها بجائزة "تصفير البيروقراطية الحكومية" في دورتها الأولى بتفكير فريق تصفير البيروقراطية بالهيئة المركز الأول في فئة "الأثر على قطاع الأعمال"، يشكل حافزاً كبيراً لمواصلة العمل الجاد لخدمة المجتمع وتقديم مزيد من التسهيلات لمساندة قطاع الأعمال وإسعاد وتعاملي الهيئة.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

H.E. Khalid Al Bustani: Federal Tax Authority's quick and efficient services acknowledged with 'Zero Government Bureaucracy Award'

The FTA has today announced and thanked H.H. Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, Vice President and Prime Minister of the UAE, and Ruler of Dubai, for the FTA's recognition at the first edition of the 'Zero Government Bureaucracy Award', where it won first place in the 'Economic Impact' category. This came during the second forum of the Federal Tax Authority's strategic partners for the year 2024, which was held in Dubai, during which more than 60 strategic partners of the Authority in the public and private sectors were honored.

To read the press release, click here



الهيئة تُشارك في "هاكاثون المدارس" لتحفيز الطلاب المبتكرين في المجال الضريبي

ضمن فعاليات "شهر الإمارات للابتكار 2025"، شاركت الهيئة الاتحادية للضرائب في "هاكاثون المدارس" الذي أقيم على مدى يومي 12 و13 فبراير في مجمع زايد التعليمي بالرفاع، بهدف تعزيز جودة حياة الطلاب ودعم وتمكين الشباب في إطار الاستعدادات للخمسين عاماً المقبلة بتحفيز الأجيال الجديدة على الابتكار.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

Federal Tax Authority participates in 'Schools Hackathon' to encourage students to innovate in the tax sector

As part of UAE Innovation Month 2025, the Federal Tax Authority (FTA) took part in the 'Schools Hackathon', held from 12-13 February at Zayed Education Complex in Al Warqa, Dubai. The objective was to enrich student experiences and empower and prepare them to be active contributors to the UAE's growth over the next 50 years by motivating youth to innovate and create.

To read the press release, click here

93 ألف زيارة تفتيشية نفذتها "الاتحادية للضرائب" بأسواق الدولة في 2024 بارتفاع سنوي 135 %

واصلت الهيئة الاتحادية للضرائب تنفيذ خططها الرقابية بالتعاون مع الجهات المعنية لحماية حقوق المستهلكين ومكافحة الغش الضريبي وزيادة مستوى الامتثال الضريبي. ونفذت خلال العام الماضي نحو 93 ألف زيارة ميدانية تفتيشية في الأسواق المحلية بجميع إمارات الدولة بسبب زيادة سنوية كبيرة بلغت 135.22% مقارنة بعام 2023 الذي نفذت الهيئة خلاله نحو 40 ألف زيارة ميدانية.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

New digital technologies improve tax compliance as FTA increases inspection visits to 93,000 in 2024; a year-on-year increase of 135%

In efforts that support the protection of consumer rights, the Federal Tax Authority (FTA), in cooperation with the relevant authorities, stepped up its implementation of control plans, in 2024, the aim being to combat tax evasion and increase the level of tax compliance, across the UAE. In 2024, the FTA carried out 93,000 field inspection visits in all seven emirates of the UAE. This represents a significant annual increase of 135.22%, compared to the 40,000 field visits in the previous year.

To read the press release, click here



التسجيل في ضريبة الشركات

من خلال هذه الخدمة، تقوم الهيئة بتسجيل بعض الأشخاص لضريبة الشركات لتمكينهم من الحصول على رقم تسجيل ضريبة الشركات وتمكينهم من أداء التزاماتهم

اضغط هنا

Corporate Tax Registration

Through this service, the FTA registers certain persons for Corporate Tax to allow them to obtain a Corporate Tax registration Number and fulfill their obligations

Click here

Filing Dates تواريخ تقديم الاقرارات

17 March 2025

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending on 28 February 2025

28 March 2025

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending on 28 February 2025



رأيك يهمنا!

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

اضغط هنا

Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

Click here

كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?

info@tax.gov.ae

800 82923

